
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 16
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 13.02.2013 od 17.00 hodin

Přítomni  :  13+2
Omluveni : p.Mgr. Michaela Hrdinová, p. Libor Plaček, p. Radek Salanci, 

        p.Mgr. Michal Ratajský, p.Ing. František Dufka, p.Kateřina Říhová

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Ing. Martin Polách, p. Ing. Šimon Pachl
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p.Ing.Martina Polácha a     
p. Ing. Šimona Pachla
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení :  ZM 16/2013/01 
Zastupitelstvo města schválilo  ověřovatele zápisu p. Ing.Martina Polácha a     
p. Ing. Šimona Pachla.

b) schválení programu  : tak jak byl zastupitelům zaslán a  vyvěšen na úřední 
desce a webových stránkách města.

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům a vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení :  ZM 16/2013/02
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům a vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
12.12.2012
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 12.12.2012  č. 15/12/01 – 15/12/11.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 12.12.2012  č. 15/12/01 – 15/12/11
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 12.12.2012  č. 15/12/01 – 15/12/11.

3. Nabídka pozemků k odkupu do vlastnictví města
V rámci obstarávání souhlasů vlastníků s komplexními pozemkovými úpravami 
nabídly majitelky Mgr. Eva Lukavská, Věra Trmačová, a Jarmila Vafková prodej 
pozemků p.č. 3844/155, 3844/159, 3845/168, 3845/171, 3850/167, 3850/168, 
3850/460, 3850/462, 3871/42, 3871/43, 3874/5, 3874/6 do vlastnictví  města. Jsou to 
pozemky u Zemtechu v tratích Žabince a Ostrožské pole. Dle názoru komise 
výstavby i rady města tyto pozemky nejsou pro město potřebné, tedy rada 
doporučuje odkup zamítnout.
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Návrh : zastupitelstvo  města zamítá odkup pozemků p.č. 3844/155, 3844/159, 
3845/168, 3845/171, 3850/167, 3850/168, 3850/460, 3850/462, 3871/42, 3871/43, 
3874/5, 3874/6 v tratích Žabince a Ostrožské pole, v k.ú. Hluk od Mgr. Evy Lukavské, 
Věry Trmačové a Jarmily Vafkové.
PRO :  13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/04
Zastupitelstvo  města zamítlo odkup pozemků p.č. 3844/155, 3844/159, 3845/168, 
3845/171, 3850/167, 3850/168, 3850/460, 3850/462, 3871/42, 3871/43, 3874/5, 
3874/6 v tratích Žabince a Ostrožské pole, v k.ú. Hluk od Mgr. Evy Lukavské, Věry 
Trmačové a Jarmily Vafkové.

4. Směrnice k příspěvku na rekonstrukci domu
Již několikrát byla na zastupitelstvu diskutována možnost podpory obnovy starých 
domů a zástavby volných zasíťovaných stavebních pozemků ze strany města.  
V sousední Ostrožské Lhotě poskytování těchto příspěvků zavedli a je o ně zájem. 
Rada města navrhuje vydat směrnici určující pravidla podpory a zároveň navrhuje 
vyčlenění finančních prostředků z rozpočtu 2013 ve výši 500 tis. Kč. Návrh směrnice 
byl všem zastupitelům zaslán. Jde o to nabídnout vlastníkům stávajících, zchátralých, 
trvalým pobytem neobydlených rodinných domů a vlastníkům nezastavěných 
stavebních pozemků - obojí v zasíťovaném území, kteří investují do rekonstrukce, 
demolice s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavby nového domu 
s cílem budoucího bydlení v těchto rodinných domech formou trvalého pobytu 
minimálně 1 osoby nenávratný finanční příspěvek.
Výše nenávratného finančního příspěvku je stanovena následovně:
1. kategorie (rekonstrukce) 90.000,- Kč
2. kategorie (demolice + výstavba) 150.000,- Kč
3. kategorie (výstavba) 60.000,- Kč

17.10 hodin – příchod p. Mgr. Igor Dostal a p. Miroslav Jelének (stav 15)

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Směrnici k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/05
Zastupitelstvo města schválilo Směrnici k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v 
již zasíťovaném území.

5. Kandidáti na funkci přísedícího Okresního soudu v Uherském 
Hradišti
Požadavek Okresního soudu v Uherském Hradišti byl  všem zastupitelům zaslán, 
zároveň jsme jej zveřejnili na úřední desce,  webových stránkách města a vyhlásili 
rozhlasem. V současné době funkci přísedícího vykonávají p. Dufková, Ing. Mgr. 
Dvořáčková a  p. Teplá, jež jsme oslovili a  zájem pokračovat má pouze p. 
Dvořáčková, paní Dufková by pokračovala v případě, že by se žádní zájemci 
nepřihlásili, paní Teplá zájem nemá.
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Na naši výzvu se přihlásil pan Minařík, pan Galda a paní  Huspeninová.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje následující kandidáty na funkci přísedícího 
Okresního soudu v Uherském Hradišti pro volební období od 29.05.2013 do 
29.05.2017 :

 Ing. Mgr. Dvořáčkovou
 p. Minaříka
 p. Galdu
 p. Huspeninovou

PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/06
Zastupitelstvo města schválilo následující kandidáty na funkci přísedícího Okresního 
soudu v Uherském Hradišti pro volební období od 29.05.2013 do 29.05.2017 :

 Ing. Mgr. Lenku Dvořáčkovou
 p. Minaříka
 p. Galdu
 p. Huspeninovou

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Navrhujeme, aby zastupitelstvo schválilo rozpočet ve zjednodušené formě, tj. : 
celková suma u příjmů, výdajů a financování. Takovýmto způsobem schvalují 
rozpočty i okolní obce s tím, že o jednotlivých položkách rozhoduje rada města. 
Tento systém doporučuje i krajský úřad kvůli větší pružnosti financování, kdy není 
nutno zastupitelstvem provádět časté změny v průběhu roku. Podrobný výklad 
rozpočtu je k nahlédnutí  u ekonomky městského úřadu.

Zápis z jednání finančního  výboru konaného dne 11.02.2013

AD1) Návrh rozpočtu na rok  2013   
Předsedkyně finančního výboru, Mgr.Braunerová podrobně seznámila členy 
finančního výboru s materiálem „Návrh rozpočtu na rok 2013“, finanční výbor nemá 
k danému materiálu připomínek a doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
Ing. Šimčík : paní Šuránková říká, že v návrhu rozpočtu není oprava ulice Hřbitovní. 
Není, ale počítáme s tím, že se předláždí. Chceme přijmout dlaždiče přes úřad práce. 
Bude i rezerva u opravy chodníků na ulici Hlavní, je perspektiva, že bude i nějaká 
dotace na opravy chodníků, zatím výzva vypsaná není. Připravíme ale projekty na 
opravu celé Hlavní ulice od Nemravového až po odbočku k Autopalu a dolní strana 
od Antonínské (járku) po náměstí a pak i proluku ke školce.
Ing. Křižan : nešlo by vymyslet podélné stání v ulici Hlavní od bývalého Pramenu po 
náměstí místo stezky a stezku vést podél domů, jak je to na horním konci ?
Ing. Šimčík : nešlo, když se dělala stezka, tak toto byl technický problém.
Ing. Křápek : bylo by dobré projít celý Hluk a vybrat chodníky, které jsou v horším 
stavu jak na Hlavní ulici, například v Sadové.
Ing. Šimčík : návrh je ten, že se má udělat Hlavní.  V Sadové ulici přejde deset lidí za 
hodinu, na Hlavní ulici tisíc lidí.



- 4  -

Ing. Šimon Pachl : v návrhu rozpočtu ve výdajích je  monitoring cihelna, co to je ?
p. David Hájek : po sanaci skládky cihelna se sledují rozbory vody, půdy, sleduje se 
kontaminační mrak.
p. Julie Šuránková : chci se zeptat na příjmy pro rok 2013 je částka 25.000,-Kč 
odpad podnikatelé ?
p. David Hájek : jde o peníze za svoz odpadu pro podnikatele, kteří neměli 
sjednanou smlouvu na odvoz komunálního odpadu s firmou Rumpold
.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Hluk  na rok 2013 následovně 
Příjmy : 57.438.600,-Kč
Výdaje : 57.486.600,-Kč
Financování :        48.000,-Kč
PRO :  15 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/07
Zastupitelstvo města schválilo rozpočet Města Hluk  na rok 2013 následovně :
Příjmy : 57.438.600,-Kč
Výdaje : 57.486.600,-Kč
Financování :        48.000,-Kč

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 situace ve společnosti Dolňácko a.s. – p. Ing. Jaromír Šácha – předseda 

představenstva : oslovil mě pan starosta s tím, abych informoval občany o 
situaci a změnách ve společnosti Dolňácko.  Fámy o tom, že Dolňácko končí, 
vznikly z toho, že jsme provedly změny majetkové – akcionáři prodali 39,5% 
akcií Ostrožsku, dalších 32% jsou významní akcionáři (6 osob) a zbytek 28,5 
% jsou drobní akcionáři. Loni jsem byl zvolen na období do roku 2016 
předsedou představenstva. Já zastupuji 60,5% akcionářů. Zrušil se chov 
dojných krav v Hluku, kde pracovalo asi 12 lidí, část se přeřadilo, 4 lidem se 
dala výpověď pro nadbytečnost. Rozhodlo se tak proto, že družstvo do chovu 
dojných krav (200 krav)  by muselo investovat do dojírny a stájí cca 25- 30 mil. 
Kč, což při současném stavu ceny mléka nepokládám za koncepční. Rozšíří 
se stádo masných kráv v počtu 350 kusů – ty se nedojí, zabíjejí se, rovněž 
chov býků na 300-400 kusů. Rostlinná výroba se nezmění – tj. pěstování 1000 
ha obilovin, 200 ha řepky, 60-70 ha cukrovky, 160-170 ha hrášku, 300 ha 
kukuřice,  zbytek krmných plodin, 100 ha  vojtěšky. Kádrové změny –
Ostrožsko  má 38 %, chce ve vedení své lidi, přišel Ing. Kolůch, který bude 
ředitel pro výrobu. Dolňácko nebude končit, zachováme nájemní smlouvy 
všem občanům, vykupujeme pozemky od občanů. Nebudou se rušit ani 
obědy. Zaměstnáváme 54 lidí stálých, přepočtených okolo 70 (důchodci, 
kuchyň, obchod).

 nájemníci v městských bytech – koncem roku jsme měli dlužníky, kterým se již  
neprodloužily smlouvy. Jeden  dlužník během tří dnů celý dluh doplatil, jedna 
dlužnice  se odstěhovala, další neplnila splátkový kalendář schválený  radou  
města v srpnu, tak se jí schválil nový a rodina jí se splácením pomůže. Máme 
problém s obsazením dvoupokojového  bytu na Domě s chráněným bydlením, 
nikdo o něj nemá zájem, obvolali jsme i okolní obce, zkusíme ještě podat 
inzerát.
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 pronájem nebytových prostor v bývalém OKP – asi půl roku  jsou volné 
kanceláře po panu Kremrovi, pan Lekeš ukončil nájem ke konci roku. Zkusíme 
ještě udělat další sociální byty, protože o kancelářské prostory není zájem.

 přístupová vozovka do firmy Visteon-Autopal s.r.o. – schválila se trasa vedle 
garáží - betonky, od majitelů garáží došla petice, proto jsme se setkali 
s dodavateli stavby, kteří vymysleli jinou trasu za zahrádkama, zatím nedali 
vyjádření zda to tudy půjde, protože je tam velký svah.

 ukládání zeminy v lokalitě Býčina – zadali jsme zhotovení projektů na ukládání 
zeminy, takže bude další lokalita.

 převod pozemků v trati Babí hora – pan Trubačík si podal žádost na prodej 
pozemků v trati Babí hora, kde by chtěl vybudovat rybník. Vyvěsil se na úřední 
desce  záměr o převodu pozemků a ozvali se rybáři, že jim sebere vodu. Toto 
je věc vodařů, ne naše. Pan Trubačík nabídl výměnu za pozemky 
v průmyslové zóně u Autopalu. Další zájemci o tyto pozemky zatím nejsou. 
Mluvil jsem také s Povodím Moravy, kteří sdělili, že by musel pan Trubačík 
doložit, odkud by bral do rybníka vodu. Další věc je, že v územním plánu  není 
území pro výstavbu rybníka určené.

 protipovodňová opatření  Mikroregionu Ostrožsko –je schválená žádost na 
bezdrátové rozhlasy, letos by se muselo 300 tis. Kč proinvestovat.

 energeticky úsporná opatření na sportovní hale – probíhá výběrové řízení na 
dodavatele akce,  výběrová komise navrhla vyloučit 5 firem pro nedostatky : 
STAMOS Uherské Hradiště, HOKR STAVBY  Uherský Brod,  CGM Czech 
Říčany, VHH THERMONT Troubelice  a 3V & H Uherský Brod. Nabídky byly 
od 19 – 31 mil. Kč. Např. nejlevnější okna byly za 3,5 tis. Kč/m2, nejdražší za 
8,5 tis. Kč/m2. Uvidíme, jestli se někdo z vyloučených firem odvolá.
Ing. Křápek : zadávací podmínky schvaluje rada ?
Ing. Šimčík : ano
p. Omelka : jedná se o dotaci, proto je nutné, aby byly splněny podmínky na 
energie. Jestliže má být 20% úspora, i požadavky na okna jsou proto vyšší, 
aby byla úspora. Firmy, které podaly nabídky, ze 30% zadání nesplnily 
podmínky.
p. Šuránková : město si dalo nějakou podmínku ?
Ing. Šimčík : ano, nejnižší cenu
p. Šuránková : kritérium nejnižší cena nemusí být to nejlepší.

 nabídky na rekonstrukci veřejného osvětlení – má být vypsána dotace na 
rekonstrukci veřejného osvětlení, 99 % měst a obcí má špatné osvětlení, takže 
záleží na tom, kolik bude peněz a podle čeho se bude vybírat. Máme nabídku 
od firmy Indal Philips, která na základě našich podkladů spočítala rekonstrukci 
světel a doplnění úseků Antonínská, Orelská, že by stála 5 mil. Kč bez DPH, 
ale úspora 500 tis. Kč/rok na elektrice. Navrhovali LED, na které je záruka 15 
let. Necháme zpracovat projekty.

 soudní spor o zaplacení pronájmu za užívání prostoru bývalé regulační 
stanice v ulici Mlýnské – proběhl soud, požadavek rodiny Dufkové vůči městu 
a plynárnám o zaplacení částky 170.880,-Kč byl zamítnut.

 nezaměstnanost –  v průběhu ledna 2013 se zvýšil celkový počet evidovaných 
uchazečů o zaměstnání ve Zlínském kraji o 8,55 %, což představuje zvýšení  
počtu uchazečů o zaměstnání o 2.745 osob. Na konci ledna evidují ve 
Zlínském kraji celkem 34.845 uchazečů o zaměstnání, podíl nezaměstnaných 
v okrese Uherské Hradiště je 8,1 %, Kroměříž 9,3%, Vsetín 9,9%, Zlín 7,4 %. 
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 daňové příjmy – leden 2012 – leden 2013 o 400 tis. Kč lepší příjmy, v únoru 
jsou daňové příjmy zatím o 300 tis. Kč lepší, celkově by měly být příjmy  o 5,5 
mil. Kč  lepší než  v loňském roce, zatím to ale nevypadá.

 stavy účtů
Běžný účet u KB                          6.403.720,--Kč

Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.416.951,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna         36.379,--Kč
Účet HČ                444.283,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        8.301.333,--Kč 
Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        6.439.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        2.606.894,--Kč
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto
Mitsubishi Fuso    484.818,--Kč
Celkem účty                        9.530.712,--Kč

 počet narozených dětí  -  k 31.12.2012 se v Hluku narodilo 29 dětí, stejně jako 
v roce 2011.

8. Diskuse
p. Šuránková : chci se zeptat k vyhlášce o odpadech, pokud se rodina dostane do 
nějaké tíživé situace, je možno poplatek zaplatit například nadvakrát ?
Ing. Šimčík : ano tolerujeme to, pokud se domluví, mohou zaplatit namísto v dubnu i  
v červnu, není to sice ve vyhlášce, ale je to možné.

9. Závěr

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města,   
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavech účtů, počtu narozených dětí  
PRO :  15  PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení :  ZM 16/2013/08
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města,   
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavech účtů, počtu narozených dětí. 

Zasedání  bylo ukončeno v 18.15 hodin
Zápis byl vyhotoven dne  18.02.2013 

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p.  Ing. Martin Polách  dne  19.02.2013 ………………………….

p.   Ing. Šimon Pachl dne  19.02.2013 ………………………….

Ing. Jan Šimčík
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




